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PROCESUl VERBAL, din 26 iulie 2011, al sedintei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Focsani...
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 26 iulie 2011

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
Dl. Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 26.07.2011, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar nr.1719/19.07.2011, constatand ca in sala sunt prezenti un numar 18 de consilieri locali din totalul de 21,
absenteaza motivat, fiind in delegatie in interes de serviciu, dl.consilier Neagu Nistoroiu si dl.consilier Nicu Tanase. Dl.consilier Daniel
Gongu si-a depus demisia.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr.
215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, apreciaza ca sedinta fiind statutara. Informeaza ca in sala este prezent
dl.Felix Alexe, din partea Institutiei Prefectului Vrancea.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Claudia Bozna – Sef serviciu administratie publica, agricultura, cadastru;
? d-na Carmen Marta Ghiuta – Sef serviciu juridic contencios;
? d-na Cristina Costin – Sef serviciu investitii, fond locativ;
? d-nul Alexandru Stanciu – Sef serviciu urbanism;
? d-nul Dan-Mihai Cazaciuc – Sef serviciu comunicare, protectie civila;
? d-nul Nicolae Georgian – Sef serviciu voluntar pentru situatii de urgenta;
? d-nul Mihai Ciubotaru – Director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani;
? d-nul Fanica Popa – Director SC Administratia Pietelor Focsani SA Focsani;
? d-nul Marian Radulescu – Director Clubul Sportiv Municipal Focsani;
? d-nul Sandel Ghiuta – Director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor Focsani;
? d-nul Marian Visan – Director SC ENET SA Focsani;
? d-nul Nelu Ionita – Politia Locala Focsani;
? d-nul Ion Diaconu – Director SC Transport Public SA Focsani;
? d-nul Sile Velnita – Inspector Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-na Anca Largeanu-Apostol – Director Caminul pentru Persoane Varstnice Focsani;
? d-na Angela Lungu – Director Cantina de Ajutor Social Focsani;
? d-nul Valentin Gheorghita – Director Ateneul Popular Focsani;
? d-na Eugenia Dragusanu – Inspector, compartiment proiecte;
? d-nul Horia Dumitrescu – Director Muzeul Vrancei;
? d-na Violeta Dima – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei ordinare din 28.06.2011. Daca
sunt discutii.
Dl. consilier Gheorghe Stan: „la pag.11, eu am spus atunci, referitor la scutirile la plata, ca se pot face scutiri la plata, nu „scuturi”, cum
scrie in procesul verbal; mai jos, in prima parte, tot la pag.11, am avut un punct de vedere privind raportul, cu aprecierea d-nei Dima
Violeta si cu Racovita, si am spus ca nu votez decat prima parte si ma abtin la a doua parte, iar aici, la pag.12, jos, eu nu am votat
proiectul, si apar ca as fi votat, adica, numele meu nu este in randul celor care nu au votat proiectul; inca o problema, la proiectul care
se referea la schimbul de teren cu dl.Malureanu, de fapt nu conteaza numele, este vorba de problema din Sud, dl.Primar, mi-a promis
atunci ca, trebuie sa vina cineva si ca pana la sedinta asta se rezolva problema, daca avem noutati in treaba aceasta”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „am luat act de observatiile dvs., se vor consemna in procesul verbal de
astazi, cu privire la raspunsul pentru zona Sud, unde avea ca obiect, achizitionarea suprafetei de 48 mp., urmeaza sa va informam”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului, procesul verbal al sedintei ordinare din 28.06.2011.
Nu mai sunt discutii si se aproba cu 18 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei extraordinare din 06.07.2011.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi „pentru”.

In continuare d-na Presedinte de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „as dori sa intreb daca sunt modificari la ordinea de zi, daca sunt
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proiecte care se retrag, daca sunt proiecte care se adauga”.
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „doresc sa introduc pe ordinea de zi, proiectul de hotarare privind aprobarea modificarii anexei la
Hotararea Consiliului Local nr.16/2005, privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, pentru obiectivul de investitii: „Recalificare
perimetru istoric si gradina publica Focsani” cu modificarile si completarile ulterioare”.
D-na Presedinte de sedinta d-na Doina Fodoreanu, supune la vot ordinea de zi, cu introducerea proiectului de hotarare de la punctul
28 - proiect de hotarare privind aprobarea modificarii anexei la Hotararea Consiliului Local nr.16/2005, privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici, pentru obiectivul de investitii: „Recalificare perimetru istoric si gradina publica Focsani” cu modificarile si
completarile ulterioare.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi „pentru”.

In continuare d-na Presedinte de sedinta d-na Doina Fodoreanu, prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 34 de puncte:

1. proiect de hotarare privind constatarea incetarii mandatului de consilier local al domnului Daniel Gongu, inainte de expirare duratei
normale a acestuia;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

2. proiect de hotarare privind validarea mandatului de consilier local pentru urmatorul supleant inscris pe lista Partidului Democrat
Liberal - Organizatia Judeteana Vrancea, declarat ales la alegerile din data de 1 iunie 2008;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

3. proiect de hotarare privind conferirea titlului de ,,cetatean de onoare al Municipiului Focsani” domnului Constantin Buse;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

4. proiect de hotarare privind aprobarea executiei bugetului local al municipiului Focsani, bugetului institutiilor finantate partial si
activitatilor finantate integral din venituri proprii si bugetului creditelor interne si externe, pe semestrul I 2011, detaliata pe sectiunea de
functionare si sectiunea de dezvoltare;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

5. proiect de hotarare privind aprobarea repartizarii unor sume din Fondul de rezerva bugetara la dispozitia Consiliului Local, prevazut
in bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

6. proiect de hotarare privind aprobarea participarii Consiliului Local al Municipiului Focsani in calitate de coorganizator la
desfasurarea Concursului National ,,Cupa Vrancea–Taekwondo WTF”, editia a-II-a, pentru copii, cadeti, si juniori, ce va avea loc in
data de 17 septembrie 2011;
Initiatori: Consilieri, Nitu Radu, Gabriel Padineanu, Constantin Dumitru

7. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011, a sumei de 250 lei pentru
premierea elevilor din unitatile de invatamant din municipiul Focsani care au obtinut rezultate deosebite la concursurile organizate in
perioada anului scolar 2010-2011;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi
8. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii: ,,Reabilitare instalatie termica
sediul Serviciului Public Local de Asistenta Sociala, str. Stefan cel Mare, nr. 21, Focsani”;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

9. proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza studiul de fezabilitate, pentru obiectivul de investitii:
,,Amenajare piste de biciclete in municipiul Focsani, judetul Vrancea;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

10. proiect de hotarare privind aprobarea depunerii proiectului ,,Amenajare piste de biciclete in municipiul Focsani, judetul Vrancea” si
a cofinantarii legate de proiect;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

11. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al Municipiului Focsani pe anul 2011;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

12. proiect de hotarare privind stabilirea drepturilor salariale ale doamnei Dima Violeta consilier juridic, gradul II, gradatia 2, clasa de
salarizare 38 in cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului Local al Municipiului Focsani;
Initiatori: Viceprimari, Vasile Dobre, Bogdan Emilian Matisan

13. proiect de hotarare privind stabilirea drepturilor salariale ale domnului Racovita Jalova Mihai Cosmin, inspector de specialitate,
gradul II, gradatia 2, clasa de salarizare 38 in cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului Local al Municipiului Focsani;
Initiatori: Viceprimari, Vasile Dobre, Bogdan Emilian Matisan

14. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Ateneului Popular ,,Mr. Gh. Pastia”Focsani a doua posturi, in
vederea promovarii in functie a salariatilor incadrati pe aceste posturi, ca urmare a absolvirii studiilor de nivel superior;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

15. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Local de Asistenta Sociala Focsani a cinci posturi,
in vederea promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe aceste posturi;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

16. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor al
Municipiului Focsani a postului de referent IA din cadrul Compartimentului regim evidenta, in vederea promovarii intr-un grad
profesional superior a functionarilor publici incadrati pe aceste posturi;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi



17. proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 1 si si anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani
nr.97/2011 pentru aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Directia de Dezvoltare Servicii Publice
Foosani;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

18. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte cu chirie din fondul locativ de
stat, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;
Initiatori: Consilieri, Doina Fodoreanu,Rodica Boboc, Neagu Nistoroiu, George Mardare, Gheorghe Stan

19. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr. 70/2011 pentru aprobarea listei de prioritati;
Initiatori: Consilieri, Doina Fodoreanu, Neagu Nistoroiu, Nitu Radu, Vasile Dobre, Gheorghe Stan

20. proiect de hotarare privind aprobarea a doua schimburi de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul Tineretului – Sud, respectiv
Cartierul Brailei solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;
Initiatori: Consilieri, Doina Fodoreanu, Neagu Nistoroiu, Nitu Radu, Vasile Dobre, Gheorghe Stan

21. proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.23/26.01.2010 pentru aprobarea
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

22. proiect de hotarare privind insusirea modificarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.176/2011
pentru insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

23. proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerea de atribuire in proprietate a unei suprafete de
teren in baza art. 36, alin.(3) din Legea nr. 18/1991 a fondului funciar, republicata, cu modificarile si completarile ulterioare;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

24. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului
Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

25. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii prin licitatie publica a terenului in suprafata de 15,00 mp., apartinand
domeniului privat al municipiului Focsani, str. Mitropolit Varlaam, nr. 17A;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

26. proiect de hotarare privind aprobarea schimbului de terenuri dintre Primaria Municipiului Focsani si SC Somir Comimpex SRL;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

27. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.211/2010 pentru
reorganizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Municipiului Focsani, pe domenii de activitate si desemnarea membrilor
acestora, modificata;
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

28. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii anexei la Hotararea Consiliului Local nr.16/2005, privind aprobarea indicatorilor
tehnico-economici, pentru obiectivul de investitii: „Recalificare perimetru istoric si gradina publica Focsani” cu modificarile si
completarile ulterioare.
Initiator: Primar, Ing. Decebal Bacinschi

29. aviz pentru ,,Normele Metodologice privind organizarea si exercitarea activitatii de audit public intern” la SC CUP SALUBRITATE
SRL Focsani;

30. raport privind verificarea activitatii asistentilor personali ai persoanelor cu handicap in cursul semestrului I a anului 2011, asistenti
care lucreaza in baza contractului de munca incheiat cu Primaria Municipiului Focsani;

31. informare pentru punerea in executare a Sentintei Civile nr. 197/2010 privind domnii Chivu Adrian si Chivu Luminita;

32. adresa SC ENET SA Focsani nr. 1123/28.06.2011 inregistrata la Primaria Municipiului Focsani sub nr. 32506/29.06.2011 de
marire a capitalului social;

33. adresa Institutiei Prefectului Vrancea nr.7268/07.07.2011 inregistrata la Primaria Municipiului Focsani sub nr.34293/08.07.2011
privind exercitarea
controlului legalitatii Hotararilor Consiliului Local al Municipiului Focsani nr. 150-185/2011.

34. Informari, declaratii politice.
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind constatarea incetarii mandatului de consilier local al domnului Daniel
Gongu, inainte de expirare duratei normale a acestuia;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 213.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind validarea mandatului de consilier local pentru urmatorul supleant
inscris pe lista Partidului Democrat Liberal - Organizatia Judeteana Vrancea, declarat ales la alegerile din data de 1 iunie 2008;
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „rog Comisia de validare sa se retraga pentru cateva minute pentru a
verifica lista Partidului Democrat Liberal, precum si adresa din partea partidului prin care se propune validarea d-lui Istudor Vasile.
Comisia de validare este formata din: presedinte: dl. consilier George Mardare, d-na consilier Doina Fodoreanu, dl. consilier Cristinel
Susu, dl.consilier Ioan Liviu Oloeriu, dl. consilier Gheorghe Stan”
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „comisia de validare a verificat dosarul d-lui Vasile Istudor si am constatat ca sunt



indeplinte conditiile, conform legislatiei; il rog pe dl.Vasile Istudor sa depuna juramantul”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 214.

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind conferirea titlului de ,,cetatean de onoare al Municipiului Focsani”
domnului Constantin Buse;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 215.
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „d-le profesor va multumim ca astazi sunteti prezent in sala de consiliu, la aceasta sedinta si daca ati
dori sa ne spune-ti cateva cuvinte, ne-ar face deosebita placere. La urmatoarea intalnire, sau la o festivitate, urmeaza sa va inmanam
placheta si diploma de onoare".
D-nul Constantin Buse: „Sunt acasa, aici, la Focsani. Vreau sa amintesc cateva repere care ma leaga de Focsani in tineretea mea si
anii care au urmat.
M-am contaminat si eu de la colegii mei care faceau matematica. Din 1953 pana in 1956, am publicat in Gazeta matematica peste 300
de probleme. Acea scoala de matematica s-a datorat profesorului Dumitru Cocea. Ulterior, Liceul Unirea s-a transformat in liceu de …
tractoare, Liceul Auto. De-a lungul anilor, am donat liceului un numar insemnat de carti, cu libertate totala pentru cei de la liceu, de a
alege ceea ce socotesc ca merita sa ocupe loc in biblioteca liceului”.

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea executiei bugetului local al municipiului Focsani, bugetului
institutiilor finantate partial si activitatilor finantate integral din venituri proprii si bugetului creditelor interne si externe, pe semestrul I
2011, detaliata pe sectiunea de functionare si sectiunea de dezvoltare;

Dl. consilier Ionel Preda: „voiam cateva lamuriri, vis-a-vis de sectiunea bugetului, creditelor interne si externe; daca dam citire la fraza
urmatoare: „din imprumutul contractat pentru refacerea infrastructurii strazi s-a tras suma de: 2493,22 mii lei, din care s-au platit lucrari
efectuate la str.: Cuza Voda, Bahne,
B-dul Unirii si Bucuresti” si se mai spune aici, nu se inregistreaza plati restante; as fi vrut sa stiu daca ne poate explica serviciile, sau
oricine altcineva vis-a-vis de bugetul care a fost de 6900 la nivel de semestru I si am avut o realizare de, doar 6%.
Imi pun intrebarea, daca intr-adevar s-a platit totul si nu sunt plati restante, de ce oare nu am reusit sa facem mai mult, avand in
vedere ca strazile sunt asa cum sunt?”
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „D-na Director Natasa Nemes, puteti da un raspuns colegului nostru?”
D-na Director Natasa Nemes: „Serviciul Investitii, poate da un raspuns”.
D-na Cristina Costin: „procedura de achizitie publica precum si obtinerea avizelor pentru autorizatii de constructie au determinat
intarzierea lucrarilor. Documentatiile au fost pregatite din ianuarie 2011”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 216.

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea repartizarii unor sume din Fondul de rezerva bugetara la
dispozitia Consiliului Local, prevazut in bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 217.

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea participarii Consiliului Local al Municipiului Focsani in
calitate de coorganizator la desfasurarea Concursului National ,,Cupa Vrancea–Taekwondo WTF”, editia a-II-a, pentru copii, cadeti, si
juniori, ce va avea loc in data de 17 septembrie 2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 218.

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul
2011, a sumei de 250 lei pentru premierea elevilor din unitatile de invatamant din municipiul Focsani care au obtinut rezultate
deosebite la concursurile organizate in perioada anului scolar 2010-2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 219.

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investitii: ,,Reabilitare instalatie termica sediul Serviciului Public Local de Asistenta Sociala, str. Stefan cel Mare, nr. 21, Focsani”;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 220.

Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza studiul de fezabilitate,
pentru obiectivul de investitii: ,,Amenajare piste de biciclete in municipiul Focsani, judetul Vrancea;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 221.

Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea depunerii proiectului ,,Amenajare piste de biciclete in
municipiul Focsani, judetul Vrancea” si a cofinantarii legate de proiect;
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „as dori sa fac un amendament. Avand in vedere faptul ca intregul proiect este finantat, sau se
doreste a fi finantat pe strazile deja existente in municipiul Focsani, in Ghidul de finantare pierdem 10 puncte din punctajul total, din
acest lucru si as dori sa contrabalansam intr-un fel pierderea acestui punctaj, prin cresterea cotei de cofinantare din partea noastra, de
la 15% la 21%, astfel incat sa obtinem cele 10 puncte care ne mai sunt necesare pentru eligibilitatea proiectului.
Acesta ar fi un amendament, iar al doilea amendament: la art.3, acolo unde scrie: denumirea strazilor DJ204E, la regimul juridic ar
trebuie completat cu acordul Consiliului Judetean Vrancea pentru acest drum, asta in situatia in care proiectul acesta devine eligibil.
Este adevarat ca Ordonanta nr.43/1997, ne da dreptul sa facem acele modificari, dar pentru siguranta noastra este bine sa avem
acordul Consiliului Judetean Vrancea”.
Dl. consilier Danut Popoiu: „as ruga sa-mi permiteti vis-a-vis de acest proiect sa fac urmatoarea propunere pentru cei care vor mai
ramane dupa ce se termina mandatul nostru, cu siguranta ca amenajarea acestor piste va dura si pe parcursul anilor ce vin.
Fiecare unitate scolara, in mod normal ar trebui prevazuta cu parcare pentru biciclete, pentru ca, daca acum este la moda ca cei de
clasa a IX-a sau a XII-a sa vina cu masinile la scoala, de nu mai ai in fata scolii unde sa parchezi, banuiesc ca in urmatorii ani se va
ajunge la situatia normala – zic eu, ca elevii sa mearga totusi cu bicicleta la scoala, avand posibilitatea si mergand in siguranta de
acasa si pana la scoala. Nu ar fi rau sa ne gandim, ca, la unitatile scolare sa organizam intr-o parte a curtii, o parcare pentru biciclete”.
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „cei care au scris acest proiect, sa stiti ca s-au gandit si la parcari, este adevarat ca este foarte
buna initiativa aceasta, ca fiecare scoala sa-si faca propria parcare, dar, daca sunteti atent pe desfasurator, chiar la art.3, avem un
numar de parcari pentru aceste biciclete, pe fiecare strada in parte.
Va dau un exemplu: pe str.Cuza Voda, sunt 7 parcari, pe str.Brailei – 2, str.Unirea Principatelor – 1, s-a luat in considerare si acest
lucru, dar pentru scolari ar fi o chestie foarte interesanta”.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 19 voturi „abtineri”.



Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentele d-lui consilier Bogdan Emilian Matisan:
1. cresterea cotei de finantare de la 15% la 21%;
2. la art.3, modificarea pentru drumul judetean sa se obtina acordul
Consiliului Judetean Vrancea si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 222.

Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al Municipiului Focsani pe
anul 2011;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 223.

Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind stabilirea drepturilor salariale ale doamnei Dima Violeta consilier
juridic, gradul II, gradatia 2, clasa de salarizare 38 in cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului Local al Municipiului Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 224.

Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind stabilirea drepturilor salariale ale domnului Racovita Jalova Mihai
Cosmin, inspector de specialitate, gradul II, gradatia 2, clasa de salarizare 38 in cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului
Local al Municipiului Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 16 voturi „pentru” si 3 „abtineri” – dl.consilier Danut Popoiu,
dl.consilier Gheorghe Stan, dl.consilier Vasile Pintilie, devenind hotararea nr. 225.

Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Ateneului Popular ,,Mr. Gh.
Pastia”Focsani a doua posturi, in vederea promovarii in functie a salariatilor incadrati pe aceste posturi, ca urmare a absolvirii studiilor
de nivel superior;
Dl.consilier Danut Popoiu: „eu am mai deschis discutia fata de astfel de proiecte de hotarare, dar as veni cu o propunere. Sa
transformam toate posturile in posturi pe studii superioare si sa dam concursuri pe ele, cu personalul care se va inscrie la concurs. Mi
se pare ordinea nefireasca, pe care noi o parcurgem.
Deci, omul ocupa postul, termina o facultate si noi modificam postul; eu zic sa modificam posturile si sa-i bagam in concurs pe toti cei
care au studii superioare si sa ocupe posturile respective”.
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „dar nu cred ca puteti sa constituiti un amendament, din punctul dvs. de vedere”.
Dl.consilier Danut Popoiu: „nu este un amendament”.
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „asta este o propunere
vis-a-vis de organigrama fiecarui serviciu”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 226.

Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Local de
Asistenta Sociala Focsani a cinci posturi, in vederea promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe
aceste posturi;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 227.

Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Serviciului Public Comunitar de
Evidenta a Persoanelor al Municipiului Focsani a postului de referent IA din cadrul Compartimentului regim evidenta, in vederea
promovarii intr-un grad profesional superior a functionarilor publici incadrati pe aceste posturi;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 228.

Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 1 si si anexei nr. 2 la Hotararea Consiliului
Local al Municipiului Focsani nr.97/2011 pentru aprobarea organigramei, statului de functii si numarului de personal pentru Directia de
Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 229.

Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte cu chirie din fondul locativ de stat, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 230.

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte pentru tineri destinate inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998
republicata si modificata si a Hotararii Consiliului Local nr. 70/2011 pentru aprobarea listei de prioritati;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 231.

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea a doua schimburi de locuinte ANL situate in Focsani,
Cartierul Tineretului – Sud, respectiv Cartierul Brailei solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea locuintei
nr. 114/1996, republicata si modificata;
Dl.consilier Gheorghe Stan: „este un proces verbal pe care noi la comisie
l-am facut si este anexat la proiectul 19 si trebuie anexat si la proiectul 20”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 232.

Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al Municipiului Focsani
nr.23/26.01.2010 pentru aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si
completarile ulterioare;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 233.

Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind insusirea modificarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului Local al
Municipiului Focsani nr.176/2011 pentru insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani;
Dl.consilier Gheorghe Stan: „tot la raport am o observatie, proiectul se refera la 8 pozitii, iar in raport sunt prinse numai 6 pozitii si cred
ca era corect sa fie toate 8”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 234.

Se prezinta punctul 23 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea tabelului nominal reprezentand propunerea de atribuire in



proprietate a unei suprafete de teren in baza art. 36, alin.(3) din Legea nr. 18/1991 a fondului funciar, republicata, cu modificarile si
completarile ulterioare;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 235.

Se prezinta punctul 24 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri
apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;
Dl.consilier Eugen Popa: „referitor la proiectele de hotarare privind concesionarea terenurilor aflate la parterul blocurilor de catre
proprietarii apartamentelor, in vederea extinderii, grupul PD-L propune o suspendare temporara a acestor concesiuni, pana la
realizarea unui registru local al spatiilor verzi si pana la gasirea de solutii pentru a mari suprafetele de spatiu verde, astfel incat sa
respectam Legea nr.24/2007 si Ordonantele de Urgenta nr.195/2005 si 114/2007, care prevad sa avem o suprafata de 20 mp. pana la
30 decembrie 2010 si si de 26 mp. pana la 31 decembrie 2013.
In prezent, Focsani-ul are, cu indulgenta, spun asta pentru ca au fost incluse, inclusiv, cimitirele – o suprafata de 10 mp. de spatiu
verde pe locuitor”.
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „d-le consilier , va rog
sa-mi spuneti daca formulati un amendament la acest proiect de hotarare. Propunerea dvs., ca si grup politic sau consilier al grupului,
puteti sa o concretizati printr-un proiect de hotarare.
La proiectul 24, aveti un amendament de facut ?
Dl.consilier Eugen Popa: „da, am un amendament, sa suspendam”
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „nu se poate, orice concesionare se poate suspenda numai printr-un proiect de
hotarare”.
Dl.consilier Eugen Popa: „da, vreau sa aduc la cunostinta dvs., ca la Primaria Panciu, in sedinta din 14.07.2011, s-a luat aceasta
hotarare, si Primaria Panciu este condusa de USL”.
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „nu facem politica d-le consilier, daca mai aveti ceva de adaugat vis-a-vis de acest
proiect de hotarare”.
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „exista registrul spatiilor verzi,
s-au luat masuri pentru largirea spatiilor verzi, iar data pe care o aveti dvs. cu, 10 mp., am o rugaminte, intrati pe Google-Mapp, vedeti
ce poza are Focsani-ul si
sa-mi spuneti si mie ce cantitate de verde vedeti pe poza aceea”.
Dl.consilier Eugen Popa: „daca vreti sa-mi spuneti dvs., care este suprafata pe cap de locuitor?”
Presedintele de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „eu o sa va rog pe dvs. si pe dl.consilier Matisan sa nu faceti o polemica la acest
moment in Consiliul Local, din spatiul verde al municipiului, stim cu totii ca suntem deficitari, vom cauta solutii, dar nu sa facem o
polemica la acest proiect de hotarare; daca doriti, initiati proiecte de hotarare si le discutam in plen”.
Dl. consilier Vasile Dobre: „as vrea sa va spun ca, studiind cu atentie acest proiect de hotarare, la art.2, de fapt, noi vom vota pe rand
cele 3 articole, care compun acest proiect de hotarare .
Art.2, noi grupul USL din Consiliul Local apreciem ca exista o problema, asupra intentiei manifestata de SC „PISTRELO” SRL, de a
concesiona suprafata de 81,31 mp.in locatia solicitata, motiv pentru care nu vom vota acest proiect de hotarare si vom analiza sa
spunem, in perioada urmatoare mai cu atentie aceasta solicitare, astfel incat, daca vom aproba proiectul, sa realizam acest lucru in
cunostinta de cauza cu situatia de acolo, pentru ca, pe de o parte, cel care solicita concesionarea, de fapt este chirias la cel care, sa
spunem, ca detine spatiul limitrof suprafetei care se doreste a fi concesionata.
Din acest punct de vedere, consideram ca sunt ceva probleme si de aceea ne vom abtine la acest punct din proiectul de hotarare”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare, articol cu articol.
Articolul 1: aprobarea concesionarii fara licitatie publica a terenului in suprafata de 19,73 mp., apartinand domeniului privat al
municipiului Focsani adiacent constructie, proprietatea concesionarilor Toma Veronica si Gheorghe pentru extindere apartament in
vederea amenajarii unui spatiu comercial.
Se supune la vot art.1 din proiectul de hotarare si nu se adopta cu 13 voturi „pentru” si 6 „abtineri”, articolul 1 nu a fost aprobat.

Articolul 2: aprobarea concesionarii fara licitatie publica a terenului in suprafata de 81,31 mp., apartinand domeniului privat al
municipiului Focsani catre concesionar SC „PISTRELO” SRL , teren adiacent constructiei, proprietatea SCM Arta Modei Focsani,
pentru extinderea spatiului comercial.
Se supune la vot art.2 din proiectul de hotarare si nu se adopta cu 19 voturi „abtineri”, articolul 2 nu a fost aprobat.

Articolul 3: aprobarea concesionarii fara licitatie publica a terenului in suprafata de 16,50 mp., apartinand domeniului privat al
municipiului Focsani adiacent constructiei proprietatea concesionarilor Bondrea Georgica si Leanca Paulina, pentru extindere
apartament si realizare sediu de firma.
Se supune la vot art.3 din proiectul de hotarare si nu se adopta cu 13 voturi „pentru” si 6 „abtineri”, articolul 3 nu a fost aprobat.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare. Acest proiect de hotarare, nu a fost adoptat.

Se prezinta punctul 25 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii prin licitatie publica a terenului in suprafata
de 15,00 mp., apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, str. Mitropolit Varlaam, nr. 17A;
Dl.consilier Danut Popoiu: „mie, cineva odata mi-a spus ca, atunci cand dau intr-un caine, sa ma interesez cine este stapanul lui.
Fata de proiectul anterior, habar nu am despre cine este vorba, vad ca s-au interesat oamenii, vad ca au fost respinse, cu siguranta
proiectul va aparea la urmatoarea sedinta. Intrebarea mea este: ce a aparut nou la acest proiect de hotarare pe care l-am respins in
sedinta precedenta?
Deci, d-le Primar, dvs. sunteti initiatorul, ce a aparut nou la suprafata aceasta, la cel care vrea sa concesioneze prin licitatie publica”?
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „cetateanul a apelat din nou, acum noi trebuie sa-i spunem care este motivul pentru care nu i-am
aprobat”.
Dl.consilier Danut Popoiu: „dar eu stiam ca, un proiect de hotarare ca sa-l aduci intr-o sedinta urmatoare, trebuie sa intervina,
niscai-va modificari.
Deci, noi proiectul acesta de hotarare, numai pentru a vedea care este motivul pentru care a fost respins data trecuta? Inseamna ca
nu este formulat corect. Proiect de hotarare, ca sa justificam de ce nu l-am aprobat”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 13 voturi „pentru” si 6 „abtineri”, proiectul nu a fost
adoptat.

Se prezinta punctul 26 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea schimbului de terenuri dintre Primaria Municipiului Focsani
si SC Somir Comimpex SRL;
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 236.

Se prezinta punctul 27 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului Local al Municipiului



Focsani nr.211/2010 pentru reorganizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Municipiului Focsani, pe domenii de
activitate si desemnarea membrilor acestora, modificata;
Presedinte de sedinta d-na Doina Fodoreanu: „deci dl. Vasile Istudor il inlocuieste pe dl.Daniel Gongu in toate comisiile de specialitate.
Votam prin vot deschis”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 237.

Se prezinta punctul 28 din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii anexei la Hotararea Consiliului
Local nr.16/2005, privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, pentru obiectivul de investitii: „Recalificare perimetru istoric si
gradina publica Focsani” cu modificarile si completarile ulterioare.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 238.

Se prezinta punctul 29 al ordinii de zi: aviz pentru ,,Normele Metodologice privind organizarea si exercitarea activitatii de audit public
intern” la SC CUP SALUBRITATE SRL Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot avizul pentru normele metodologice si se adopta cu 18 voturi „pentru” si 1 „abtinere”.

Se prezinta punctul 30 al ordinii de zi: raport privind verificarea activitatii asistentilor personali ai persoanelor cu handicap in cursul
semestrului I a anului 2011, asistenti care lucreaza in baza contractului de munca incheiat cu Primaria Municipiului Focsani;
Nu sunt discutii, si se supune la vot raportul si se adopta cu 19 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 31 al ordinii de zi: informare pentru punerea in executare a Sentintei Civile nr. 197/2010 privind domnii Chivu
Adrian si Chivu Luminita;
Nu sunt discutii, si se supune la vot raportul si se adopta cu 19 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 32 al ordinii de zi: adresa SC ENET SA Focsani nr. 1123/28.06.2011 inregistrata la Primaria Municipiului Focsani
sub nr. 32506/29.06.2011 de marire a capitalului social;

Dl. consilier Ionel Preda: „legat de informarea pe care ENET-ul a facut-o cu privire la marirea de capital am remarcat foarte clar, ca, cu
buna intentie
ENET-ul a ocolit ce era mai esential din lege, sau din articolul care l-a invocat. Deci, art.153-24 din Legea nr.31/1990, are urmatorul
continut: daca Consiliul de Administratie, respectiv directoriatul constata ca in urma unor pierderi stabilite prin situatiile financiare
anuale, aprobate conform legii, activul net al societatii determinat ca diferenta intre totalul activelor si totalul datoriilor acesteia, s-a
diminuat la mai putin de jumatate din valoarea capitalului social subscris, aici intervine – va convoca de indata Adunarea Generala
Extraordinara pentru a decide daca societatea trebuie sa fie dizolvata.
Deci, daca citim acest articol, zic eu, cu o mai mare atentie, vedem ca situatia la ENET este cu mult mai grava zic eu, decat a fost
prezentata in informare si ca de fapt ENET-ul cu Consiliul de Administratie si cu toata lumea de acolo trebuie sa mai faca ceva, ca
asta spune legea. Tot legea mai spune undeva la pct.5, ca in cazul neintrunirii Adunarii Generale Extraordinare, in conformitate cu
respectivul articol, orice persoana interesata, se poate adresa instantei de judecata pentru a cere dizolvarea societatii.
Dizolvarea poate fi ceruta in cazul in care, obligatia impusa societatii, potrivit articolului si alin.4 nu este respectata si aici putem aminti
de cei care de fapt pot cere aceasta dizolvare, Finante, furnizorii care sunt cu valori foarte mari si la pacura si la gaz; deci, iata ca de
fapt, zic eu, stam undeva mult mai altfel decat
s-a prezentat.
Ca si consilier local, vreau sa va zic ca nu stiu daca vom reusi vreodata sa marim acest capital social la ENET, avand in vedere ca el
are o valoare de 47 de milioane, cand veniturile totale, din venituri proprii ale Consiliului local al municipiului Focsani sunt doar de 71
mii lei ? Nu stiu de unde vom scoate acesti bani si daca ii vom scoate de undeva, sau daca se vor gasi resurse sa-i scoatem de
undeva, poate ar fi mai bine ca acei bani sa nu facem altceva cu ei, decat sa-i ducem pe o linie de modernizare, avand in vedere ca
ENET-ul are in jur de 40 de puncte termice in oras si am scapa si de reteaua de transport si acei bani i-am duce foarte frumos pe
acele puncte termice si am face acele centrale termice de cartier si culmea, ar fi foarte bine ca am folosi si instalatiile care sunt acolo;
ma refer la tot ceea ce inseamna retea de la punctul termic la blocuri.
Nu mai mult, se mai poate face si un alt calcul, ca acei bani care sunt foarte multi, pana la urma i-am da, daca am imparti la 19 mii cati
consumatori sunt la ENET, va dati seama ca am lua aproape cate o centrala fiecarui locatar. Dar poate ca aceasta problema, cu
centrala la fiecare locatar, mai prezinta si alte dezavantaje, dar zic eu ca, ideea care merita de a fi luata in calcul este si cea la care
am facut referire, vis-a-vis fata de cele 40 si ceva de puncte termice unde se pot monta centrale.
Nu intru in amanunte, si aici ar fi foarte mult despre ENET dar probabil ca toata lumea stie; stie si Primaria, stie si municipiul, stie si
fiecare consumator, fiecare locatar, fiecare locuitor mai bine zis al municipiului Focsani, stie ce inseamna ENET-ul.
Ma opresc aici, nu inainte de a spune: ca si consilier local nu voi fi de acord cu aceasta marire de capital”.
D-nul Primar Decebal Bacinschi: „Doamnelor si domnilor, discutam o problema destul de grea pentru municipiul Focsani, tinand cont
ca suntem in mijlocul verii si noi nu avem apa calda in municipiu.
Intr-adevar, ENET-ul este gaura neagra a Primariei si a Consiliului local, toate injuraturile pe care le primeste primarul de atatia ani, in
mare parte se datoreaza ENET-ului. Asta este situatia, astea sunt regulile pe care noi trebuie sa le aplicam, nu numai in Focsani, ci in
toate municipiile din tara, sau acolo unde au acest sistem centralizat.
Asa cum v-am spus un pic si mai inainte si la alte sedinte, nu numai
ENET-ul are datorii, nu numai ENET Focsani, ci toate CET-urile din tara inregistreaza datorii extraordinar de mari si cum v-am spus si
dvs. poate o parte din vina o poarta si dansii. Dar cred ca sistemul este gresit, modul in care se calculeaza pretul, modul in care ni se
livreaza gazul, pretul la care se livreaza s.a.m.d. Sunt multi factori care influenteaza pretul si chiar aceasta situatie grea in care a ajuns
CET-ul Focsani.
Eu as veni cu urmatoarea propunere, asa cum a spus si dl.director Preda – dl.consilier, nici eu nu as fi de acord sa dam o suma de
bani ai creste capitalul acestei societati. Dar in schimb, as fi de acord cu urmatoarea treaba, si v-as ruga si pe dvs. sa fiti de acord.
Aproape 60% din cetatenii – gospodariile din municipiului Focsani beneficiaza de acest sistem centralizat si in acelasi timp de cel putin
1000 de agenti economici si unitati care beneficiaza de aceste servicii ale CET-ului.
As veni cu urmatoarea propunere: in conditiile in care, societatea face dovada ca au incasat din cei 116 miliarde de lei vechi – 11,6
milioane, 50 – 60%, sa venim noi cu diferenta in asa fel incat sa fim in masura sa pornim gazele, sa dam drumul la apa calda in
Focsani si in acelasi timp sa pregatim si iarna anului 2011-2012, aceasta este propunerea mea; daca si dvs. ati fi de acord, vreau si
doresc sa vedem un pic de efort din partea dansilor privind colectarea acestor bani, este o suma extraordinar de mare.
In conditiile in care dansii ar reusi sa colecteze jumatate din suma, nu am avea probleme, am curajul sa va spun dvs. acum de fata, nu
am avea probleme cu iarna 2011 – 2012.
In conditiile in care, nu reusesc sa faca acest lucru, nu stiu cum vom intra si cum vom iesi din aceasta iarna”.

Se prezinta punctul 33 al ordinii de zi: adresa Institutiei Prefectului Vrancea nr.7268/07.07.2011 inregistrata la Primaria Municipiului



Focsani sub nr.34293/08.07.2011 privind exercitarea controlului legalitatii Hotararilor Consiliului Local al Municipiului Focsani nr.
150-185/2011.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „am xeroxat si aveti in mape, atat adresa Institutiei Prefectului Vrancea
prin care se apreciaza ca fiind nelegala hotararea nr.152, cat si punctul de vedere care sustine temeinicia si legalitatea acestei
hotarari, pe care l-am formulat impreuna cu dl.Primar.
Astazi, suntem intr-o situatie care ar trebui sa aiba un deznodamant, in sensul ca dvs. ar trebui sa apreciati daca revocam hotararea
nr.152 sau o mentinem, lucru pe care il voi aduce la cunostinta Institutia Prefectului Vrancea.
Nu sunt motive din punctul meu de vedere de nelegalitate a acestei hotarari, principiile si actele normative enumerate in adresa
Institutiei Prefectului nu fac decat sa intareasca convingerea ca exista cadru legislativ pentru a aproba astfel de tarife; va informez,
desi exista consemnat si in adresa ca, cumva o situatie similara a fost si in primavara si anul trecut, cand am purtat corespondenta cu
Institutia Prefectului, ca in final sa ne aprecieze ca legale actele normative de atunci, acte administrative de atunci.
In aceste conditii va rog, sa va pronuntati daca dvs. apreciati ca trebuie revocata sau mentinuta hotararea nr.152”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot mentinerea hotararii nr.152/2011 si se adopta cu 6 „abtineri” si 13 voturi „pentru”.

Se prezinta punctul 34 al ordinii de zi: Informari, declaratii politice.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „daca pana acum va aduceam la cunostinta ca hotararile noastre „in
bloc”, ca sa citez
Institutia Prefectului, sunt legale, acum sunt si exceptii, prin hotararea nr.152 precum si hotararea nr.198, care este apreciata ca
nelegala de catre Institutia Prefectului, motivat de faptul ca, oprirea nu poate genera motiv de ridicarea autoturismului, chiar oprit
neregulamentar.
Nu am un punct de vedere scris, sustin legalitatea acestei hotarari, prin aceea ca, teoretic – practic, nu sunt suficiente sau mai putin
de 5 minute, nu pot fi, ca timp material necesar celor de la ridicari, pentru a ridica masina. Stiti bine, se suna dupa operator, se
fotografiaza masina, dupa care se procedeaza la ridicare. Ori, acceptiunea Ordonantei nr.195/2002, vorbeste de oprire, ca fiind un
timp de cel mult 5 minute”.
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan: „se pare ca aceasta a devenit o dezbatere publica, foarte importanta pentru Prefectura Vrancea,
nu-i prima data cand primim o astfel de hartie, pe aceasta tema. Cei de la Prefectura nu iau in considerare decat Ordonanta
nr.195/2002, uitand intentionat sau nu, de Legea Politiei Locale, aparuta in anul 2010, in anul acesta si as mai vrea sa fac o precizare:
solicitarea revocarii acestei hotarari, chiar in penultimul paragraf al adresei respective, spune ca se face si datorita faptului ca ridicarea
acestor masini se face doar de catre Politia rutiera Focsani.
Ii rog pe juristii de la Prefectura Vrancea, sa mai studieze si noua legislatie, a acestui an si sa observe ca Politia locala are acest drept,
constata contraventia, aplica sanctiuni pentru incalcarea acestor norme privind oprirea, stationarea, parcarea autovehiculelor si
accesul interzis, avand dreptul de a dispune masuri de ridicarea autovehiculelor stationate neregulamentar . Art.7, alin.h, din legea pe
care v-am dat-o.

Mai mult decat atat, nu putem umple orasul de semne aditionale, pentru ca au facut referire si la acest lucru; acolo unde avem spatii
verzi, acolo unde avem trotuare, nu se pun semne de circulatie, se stie foarte clar, conform legislatiei rutiere ca un autovehicul nu
poate circula pe trotuar sau nu poate stationa pe spatiul verde, asta apropos de ce spunea colegul ca nu avem spatii verzi.
Decizia, apartine Politiei locale, ei dispun aceasta masura complementara de ridicare a autovehiculelor; daca cetateanul constata ca
i-a disparut masina de pe trotuar sau de pe spatiul verde, suna la 112, unde masina este deja inregistrata pentru ca cei de la Politia
locala, informeaza Serviciul 112 de ridicarea tuturor masinilor de pe raza municipiului Focsani”.
Nu sunt discutii, si se supune la vot mentinerea hotararii nr.198/2011 si se adopta cu 6 „abtineri” si 13 voturi „pentru”. Consiliul local, isi
mentine punctul de vedere, exprimat prin hotararea nr.198.

D-na presedinte de sedinta Doina Fodoreanu, solicita inscrieri la cuvant pentru pct.34.
Dl. consilier Ioan Liviu Oloeriu: „as vrea sa abordez doua aspecte, legate practic de ce s-a discutat astazi in Consiliul Local.
Colegii nostri care au propus sa sistam concesionarea spatiilor din vecinatatea apartamentelor de la parterul blocurilor, este o initiativa
pe care intr-o oarecare masura o impartasesc si eu. Ea trebuia facuta mai demult, numai ca nu sunt de acord cu modul in care au
facut-o.
Deci, astazi dumnealor au spus – au declarat ca vor sa inceteze concesionarile chiar astazi nu au mai votat, deci, pana acum s-au
votat asemenea proiecte, iar cetatenii care aveau proiecte astazi, pe lista concesionarilor fara licitatie, s-au trezit ca nu li se mai
aproba, fara sa aiba stiinta ca de fapt cineva intentiona sa suspende aceste concesionari. Corect era: se facea un proiect, se dadea
un termen de asteptare, oamenii stiau despre ce este vorba, nu mai depuneau proiecte si termenul acesta este necesar pentru ca mai
sunt proiecte care sunt in curs si nu este corect, nu este echitabil fata de acestia sa procedam asa.
Problema suspendarii, fara doar si poate este o problema care necesita discutii si care are si un segment necesar, nu spatiul verde,
spatiul verde exista in Foc&#35


